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Vragen:

1) Onder het punt ‘beleidslogica is plausibel’ -> de volgende vraag; Welke 
veranderingen, focus of inspanningen worden er verricht om aan de 
hand van de conclusie op dit punt verbeteringen te realiseren?

2) Op het punt van adequate regie; Hoe gaat sturen op regie en de keten 
op dit moment tussen het domein veiligheid en zorg? Zijn er concrete 
voorbeelden te noemen van samenwerking en welke resultaten zijn te 
noemen, doordat er nauw wordt samengewerkt tussen deze 
domeinen?

3) Hoe gaat het college in het algemeen om met de aanbevelingen en 
welke ruimte ziet u voor de raad om meer dan nu een eigen rol te 
kunnen vervullen, uiteraard is dit laatste aan de raad, al zijn wij wel 
benieuwd naar uw opvatting?

Antwoorden:

1. De aanbeveling ten aanzien van ontwikkelen van adequate 
beleidslogica zal worden toepast bij nieuwe beleidsontwikkelingen, 
bij het doen en toepassen van onderzoek (o.a. onderzoek naar 
drugscriminaliteit) en het starten van nieuwe analyses. Met de 
evaluatie van onderzoeksbureau DSP van het Veiligheidsbeleid, dit 
onderzoek van de Groene Hart Rekenkamer en het komende 
onderzoek naar drugscriminaliteit is er voldoende basis om de 
verder beleidslogica te versterken. Dit is een voortdurend proces, 
waarbij ook landelijke kennis en expertise benut wordt.

2. Zoals de Groene Hart Rekenkamer aangeeft moet de 



samenwerking en regie op het terrein van veiligheid en zorg nog 
(verder) groeien tijdens de uitvoering. Alle partijen erkennen die 
noodzaak en bereid om hierin te investeren. Een voorbeeld hiervan 
is de samenwerking vanuit het Veiligheidsdomein met het Team 
Integraal bij casuïstiek rondom personen met verward gedrag die 
woonoverlast veroorzaken. Tijdens de uitvoering komen diverse 
vragen op, die vanaf het eerste begin gezamenlijk worden 
opgepakt. De woonoverlast kan hierdoor sneller worden aangepakt.

3. Het is de wens van het college om de raad haar kaderstellende en 
controlerende rol zo goed mogelijk in te laten vullen. Indien mogelijk 
zal het college in een zo vroeg mogelijk stadium betrekken bij het 
opstellen van nieuwe kaders. Tegelijk is dit gezien de drukke 
raadsagenda niet altijd mogelijk.


